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Regionrådet Hadeland 

v/ Ingunn Granaasen 

Gran, 26. juni 2023 

Søknad om støtte til Operafest Røykenvik. 

Operafest Røykenvik har avholdt fem usedvanlig vellykkede Opera-festivaler med stor 
oppslutning regionalt og nasjonalt. Årets festival er nettopp avsluttet, og vi ser nå frem til at 
årets fredagskonsert skal vises på NRK 18.august, slik at hele Norge kan få øynene opp for 
Operafest og Hadeland. 

Vi er glade for å kunne fortelle om publikumsrekorder og økt interesse for Operafest. Men 
det har også vært økte kostnader, delvis på grunn av prisøkning, delvis på grunn av 
kursendringen for den norske krona – og ikke minst i forbindelse med NRKs sommerkonsert 
og TV-produksjon.  
Men vi har tenkt at Sommerkonserten gir Operafest store utviklingsmuligheter i 
profesjonell sammenheng, og at den samtidig er en mulighet for Operafest og 
Hadelandsregionen til å nå et stort nasjonalt publikum. NRK stilte med KORK og 
programleder sammen med kunstnerisk leder Eli Kristin Hanssveen. Eksterne solister og 
musikere ble valgt ut i samarbeid med NRK. Vi har og har hatt stort fokus på å omtale 
Operafest Røykenvik som en Hadelandsfestival, og vi nevner Hadeland så ofte vi kan. Vi 
stilte krav til NRKs manusforfatter om hvordan Operafest skulle omtales og at Hadeland 
skulle ha fokus. 

Vi har vært svært takknemlig for den støtten vi har fått fra Regionrådet de tidligere år, og vi 
har trengt all den støtte vi har kunnet få. 

Operafest har et budsjett på rundt 5 mill. NOK hvert år. Det er ikke enkelt å skape 
økonomisk trygghet for en ambisiøs festival med en liten organisasjon (en og en halv 
stilling) – og med et så unikt tema som opera.  Som kjent har vi støtte fra kommune, fylke, 
Kulturrådet, Dextra Musica samt lokale og regionale samarbeidspartnere.  Det er likevel 
vanskelig å sikre et budsjett som gir publikum maksimal kvalitet, samtidig som vi skal holde 
hjulene i gang gjennom året.  

Derfor håper vi at vi også i år kan få støtte fra Regionrådet, og vi tillater oss med dette å 
søke om kr. 100.000. 

En liten oppsummering: Konserter i Røykenvik fredag og lørdag, samt torgkonserter på Gran 
og Brandbu, som vanlig. 
Vi har utvidet det regionale samarbeidet; i år hadde vi, i tillegg til konsert på Kistefos og 
Glasslåven, også soloppgangskonsert på Lygna og Torgkonsert på Sagparken, Harestua. Vi  



samarbeider fortsatt med lokale produsenter om Opera Gourmet på Nes, vi fikk i tillegg 
med oss Thorbjørnrud Ysteri, Gamle Oppland, Go Is Hadeland samt Hemlaga på Næs på 
servering på Ulsrudtangen. Vi har musikkfest for barn og barnefamilier på Hadeland 
Folkemuseum. 

Og vi har også i år vektlagt arbeidet med unge, nasjonale talenter, gjennom prosjektet 
Akademi Input (skolering med dirigenter og coacher for nyutdannede sangere) – de hadde 
seminar og egen konsert på Glasslåven i februar. 

Vi har fått bekreftet fra både næringsliv, politikere og vanlige folk at Operafest ses på som 
en vitamininnsprøytning for Hadelandsregionen.  
Frivillighetsappratet er enestående positivt, kulturlivet heier på oss, og næringslivet 
opplever en økt omsetning de dagene vi har festival. Kort sagt: Vi bidrar til å gjøre 
Hadelandsregionen mer attraktiv. 

Vi håper at Operafest Røykenvik kan sees på som et så spesielt prosjekt, at Regionrådet vil 
tilgodese oss med ovennevnte søknadssum. 

Med vennlig hilsen 
Operafest Røykenvik A/S 

Bente Erichsen Elin Dotseth 
styreleder  festivalsjef 
Sign. 

Vi vedlegger budsjett og vår strategi. 
Les om årets program og festival på www.operafest.no 

http://www.operafest.no/


Budsjett 2023 - Operafest Røykenvik - detaljert
(Alle beløp i hele kroner)

Kontonr. Kontonavn Total

3000 Salgsinntekt Sponsor kr 500 000
3001 Salg mineralvann/alkoholfritt kr 50 000
3011 Div inntekter avg. pl. Bar kr 200 000
3201 Billettinntekter TicketCo (ink bussbill. og bill. eksterne. ticketCo avg på 100.000 er fratrukket) kr 1 800 000
3204 div inntekter u/omr (salg torgkonserter) kr 50 000
3901 Sparebankstiftelser kr 1 600 000

Sparebankstiftelsn Gran

Sparebankstiftelsn Jevnaker Lunner Nittedal

Sparebankstiftelsn DNB Dextra

3902 Innlandet Fylkeskommune kr 375 000
Innlandet Fylkeskommune Barnas musikkfest

Innlandet Fylkeskommune store arrangement

3903 Gran Kommune kr 50 000
3905 Kulturrådet kr 300 000
3906 Div. Gaver og støtte kr 1 050 000

   Salgs- og driftsinntekt kr 5 975 000
Sum inntekter: kr 5 975 000

Varekostnad -kr 100 000
5000 Lønn til ansatte (100 % og 50% ) -kr 982 520
5090 Feriepenger -kr 100 000
5330 Godtgj. til styre- og bedriftsforsamling -kr 150 000
5400 Arbeidsgiveravgift -kr 162 000

   5945 Pensjonsforsikring for ansatte -kr 65 040
Lønnskostnad -kr 1 459 560

6100 Frakt, transport, Vareforsendelse -kr 20 000
6200 Elektrisitet/Strøm -kr 50 000
6300 Leie lokale/kontorer -kr 47 500
6302 Vakthold -kr 40 000
6320 Renovasjon, vann, avløp ol. -kr 15 000
6390 Div kostnad arrangement: -kr 315 000

  6391 Tono / Utenlandsskatt -kr 30 000
6411 Leie tribune og tårn til FOH (ink truck) -kr 570 000
6412 Leie instrumenter / backline -kr 30 000
6413 Leie scene / skjermer / ink rigg / Lyd og Lys hovedscene -kr 1 332 800
6420 Leie datasystemer (fra Braathe og Arkon) -kr 20 000
6563 Skjermproduksjon (kun lørdag) -kr 50 000
6564 Lydproduksjon (ink lydsesigner hovedscene) -kr 80 000

 6701 Revisjonshonorar -kr 45 000
6705 Regnskapshonorar -kr 66 000
6790 Leide konsulent tjenester: -kr 390 000
6791 Honorar artister -kr 500 000
6792 Innkvartering artister og rigg -kr 80 000
6793 Mat artister/rigg/frivillige -kr 85 000
6794 Reisekostnader Artister -kr 40 000
6800 Kontorrekvisitta, aviser, datautstyr -kr 12 000
6860 Møte, kurs, oppdatering ol. -kr 6 000
6900 Telefon/mobil -kr 23 200

Driftskostn. og av- og nedskrivninger -kr 3 847 500
7100 Bilgodtgjørelse, oppgavepliktig (ansatte) -kr 1 000
7140 Reisekostnad (ansatte, kurs ol.) -kr 10 000

    7320 Reklamekostnad /Profilering /Foto /Program -kr 140 000
Billettsalg for andre (Hemlaga, Glasslåven ol.) -kr 220 000

7324 Reklamekostnad u/mva (Russegrupper dugnad, jobber for spons) -kr 40 000



 Tilskudd lag og foreninger (Rebels) -kr 60 000
7350 Representasjon, fradragsberettiget (operabillettr) -kr 12 000
7400 Kontingent, fradragsberettiget -kr 5 000
7420 Gave, fradragsberettiget (blomster, vin, ol.) -kr 7 000
7500 Forsikringspremie -kr 42 468

Annen driftskostnad -kr 537 468

Sum utgifter: -kr 5 944 528

Balanse kr 30 472

Til nedbetaling underskudd fra 2022 kr 30 472

Kommentar:

Regnskap for årets festival er ikke klar, dette er vedtatt budsjett fra 1.1.2023



1 

Operafest 
Røykenvik 2020- 
2025 

Strategi 

Operafest Røykenvik 



 

 
 
 
 

Operfest Røykenvik – Strategi 2020-2025 
 

Vår visjon 

Best kvalitet, alltid utsolgt! 
 
 

Våre verdier 
 

Visjonær og jordnær 
 
 

Hovedmål 
 

Å skape en internasjonal festival for opera og vokalkunst med 
regional forankring. 

 
 

Delmål – vi skal: 
 

• Øke interessen for opera og vokalkunst 
• Inspirere unge til klassisk skolering og utvikling 
• Synliggjøre Hadelands særpreg som kulturlandskap, med sin historie 

og sine mattradisjoner 
• Prioritere samarbeid med regionale aktører 
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Hvor vil vi være om fem år (2025): 

Kunstnerisk 

• Vi vokser i både kvalitet og omfang. 
• Hovedscenen er fortsatt Røykenvik. Vi gjennomfører ulike arrangement på 

sidescener i samarbeid med andre kulturinstitusjoner og virksomheter regionalt, 
som passer vår profil. 

• Profilen og arrangementet er utviklet mot større verk. 
• Vi når nye målgrupper og et større publikum gjennom digitale flater 
• Vi har utvidet rammeverket og gjennomfører: 

• Røykenvik Spesial – en introduksjon til opera gjennom nye og spennede 
konstellasjoner av stemmer og sjangre. 

• Opera Røykenvik – klassisk orientert på hovedscenen, utviklet mot større verk 
• Opera Gourmet – intimkonserter med matopplevelser. 
• Akademi – unge talenter får muligheter for utvikling med profesjonelle aktører 

og de får en rolle i arrangementet gjennom fremføring. 
• Barnas musikkdag – Vi har etablert et godt samarbeid med Hadeland 

Folkemuseum og arrangerer minimum 1 dag for målgruppen barnefamilie. 
• Hovedscenen er fortsatt Røykenvik og minimum 5 arrangement på ulike 

sidescener. 
• Ett årlig arrangement på et sted som skaper nasjonal sponsorinteresse. 
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Organisatorisk 

• Vi oppleves som en festival. 
• Vi har tre årsverk i administrasjonen. 
• Områder som er styrket, er kunstnerisk, administrasjon, økonomi og markeds- 

og sponsorarbeid. 
• Vi har et velfungerende team av frivillige. 
• De frivillige er organisert med gruppeledere for hvert ansvarsområde med 

ansvar for alle arenaer vi er arrangør/medarrangør. 
• Samarbeidspartnere på arrangementssiden er samlet i et samarbeidsforum. 

To info- evalueringsmøter pr. år; høst og tidlig vår. Det er utviklet en modell 
for samarbeidet der ansvar og gjensidige forpliktelser er avklart. 

• Vi har gode standardavtaler med våre samarbeidspartnere. 
• Vi har den samme selskapsformen. 
• Vi har en tydelig gjennomarbeidet hjemmeside på norsk og engelsk, flere 

språk etter hvert. 
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Økonomisk 

Årsbudsjettet om fem år balanserer i området 8 millioner. 
Finansieringsplan: 

 
 

 2019 2023 2025 
Sparebankstiftelsen Gran 1 000 000 200 000 200 000 
Sparebankstiftelsen JNL  100 000 100 000 
Sparebankstiftelsen DNB 500 000 500 000 500 000 
Regionrådet 250 000 100 000 100 000 
Kommunene 100 000 100 000 250 000 
Fylkeskommunen 400 000 800 000 800 000 
Norsk Kulturråd 400 000 500 000 1 500 000 
Egeninntekter 1 000 000 1 750 000 2 500 000 
Sponsorer 500 000 700 000 1 500 000 
Gaveforsterkning 250 000 500 000 500 000 
Andre inntektskilder 50 000 750 000 500 000 
Sum finansiering 4 450 000 6 000 000 8 450 000 

 
 

Samarbeidspartnere: 

• Vi har gode, engasjerte samarbeidspartnere for sidearrangement. 
• Vi har gode samarbeidsmodeller med sponsorer i størrelsesorden 25 000-500 000. 
• Vi har langvarige samarbeidsavtaler (minimum tre år). 

 
Målgrupper 

• Kulturinteresserte voksne 
• De som ikke kjenner opera 
• Barnefamilier 
• Media 

 
Marked og kommunikasjon 

• Vi har en god markedsplan 
• Vi har en tydelig mediaprofil 
• Vi er synlige i plattformer rettet mot de forskjellige målgruppene 
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Etterlatt inntrykk 

Jeg må tilbake neste år! 
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Regionrådet for Hadeland – Interkommunalt politisk råd Rådhusvegen 39, 2770 Jaren regionhadeland.no 
 

Intensjonsavtale mellom 
Stiftelsen Solobservatoriet 

og 
Regionrådet for Hadeland IPR 

 
 
Regionrådet for Hadeland IPR er et samarbeidsråd mellom kommunene og fylkeskommunene i vår region. 
Regionrådet jobber med strategisk samfunnsutvikling på vegne av kommunene.  
 
Solobservatoriet er et astronomisk anlegg i Lunner kommune og har siden 80-tallet vært et besøkssenter 
for kunnskapsbasert reiseliv, skolebesøk, seminarer og kurs. Solobservatoriet har jobbet målrettet i flere 
år for å utvikle et nytt besøkssenter, og gjennom det legge til rette for økt reiselivsaktivitet på Hadeland. 
Dette arbeidet ble intensivert av stiftelsen Solobservatoriet høsten 2022 i forbindelse med et tilskudd fra 
Lunner kommune og at det dukket opp en ny mulighet for samarbeid, som kombinerer astronomi med 
det som kan bli starten på norsk romfart. 
 
Regionrådet opplever arbeidet som gjøres på Solobservatoriet som spennende og nyskapende, og noe 
som kan gi nye muligheter for Hadeland som en attraktiv destinasjon både for innbyggere og tilreisende. 
Regionrådet ønsker derfor å være en støttespiller til dette arbeidet.  
 
Målet for avtalen:  
Målet med avtalen er at Solobservatoriet skal bli realisert i henhold til formålet med utbyggingen som er: 
“Solobservatoriet skal utvikles til et nasjonalt og internasjonalt opplevelses- og formidlingssenter innen 
astronomi og naturforståelse, med en bærekraftig økonomisk modell og plattform for drift i et lengre 
tidsperspektiv». Regionrådet er en interessent i dette arbeidet.  
 
Avgrensning av avtalen:  
Avtalen er ikke økonomisk forpliktende for Regionrådet for Hadeland, men regulerer hvilke oppgaver, 
ansvar og roller de to partene skal ha i utviklingen. Denne avtalen er avgrenset til utviklingsfasen.  
 
Oppgaver man skal samarbeide om 
Regionrådet skal bistå Solobservatoriet med etablering av samarbeid i resten av Hadelandsregionen og 
mot øvrige relevante regioner. Regionrådet skal bistå ved behov med å 

• Jobbe opp mot politisk og administrativ ledelse i fylkeskommune og stat  
• være med i utarbeidelse av utkast til markedsplan  
• være delaktig i å definere hovedprosjekt i forbindelse med søknad til Viken fylkeskommune 

(fremtidig Akershus fylkeskommune).  
 

Bidraget utføres i hovedsak av daglig leder Ingunn Granaasen. 
 
Solobservatoriet skal  

• gjøre markedsmateriell tilgjengelig for Regionrådet i form av bilder, video og tekster underveis i 
prosjektfasen slik at innbyggere og andre interesserte får informasjon om fremdriften på 
prosjektet også via Regionrådet.  



 
 

Regionrådet for Hadeland – Interkommunalt politisk råd Rådhusvegen 39, 2770 Jaren regionhadeland.no 
 

• delta i arbeidsgrupper med andre interessenter på Hadeland for å se hvordan man kan forsterke 
hverandres arbeid og dra nytte av hverandres kunnskap rundt temaer som tilflytting, 
kompetanseheving og markedsføring av regionen. 

• støtte opp under markedsarbeidet som gjøres rundt Hadeland som en region og skal konsekvent 
vise til at Solobservatoriet befinner seg på Hadeland, enten det er på sosiale medier, i 
presentasjonsform eller på annen måte. Emnetaggene @/#Hadeland og @/#regionhadeland skal 
benyttes. Hadelands-logoen skal være synlig når det er mulig. 

 
Rapportering og evaluering:  
Stiftelsen ved daglig leder skal rapportere til daglig leder for regionrådet om fremdrift og utvikling på en 
slik måte at Regionrådet for Hadeland er informert om alle relevante forhold. Det skal rapporteres 
halvårlig.  
 
 
Hadeland, 7. september 2023 
 
 
 
Ingunn Granaasen     Bjørn Niklas Sjøstrøm 
Daglig leder      Styreleder 
Regionrådet for Hadeland IPR    Stiftelsen Solobservatoriet 
 











Bundne fond 2 519 937 2519938 2519990 2519968 2519943 2519947

Regionrådet - 

partnerskapsmidler

Transport-

ordning

Eget fond 

Klimapådriver 

Statstilskudd P 191

Eget fond 

klimahandlingsk

ampanje P 171

Bærekraftig og 

atttraktiv 

stedsutvikling P 175

Klimanettverk, P 

188

Stedsutvikling, 

spesifikke midler  

P 275 Sum

Rest på fond pr 31.12.21 2 330 097,37 1 747,03 135 697,78 0,00 214 274,01 553 796,29 0,00 3 235 612,48

Tilskudd fra kommunene 666 666,00 666 666,00

Innlandet nye midler 2022 1 250 000,00 1 250 000,00

Viken prosjektmidler til HNN 256 000,00

Midler overført til drift, ansvar 6310 -300 000,00 -300 000,00

Midler overført fra fond "Bærekraftig og 

attraktiv stedsutvikling" P175 214 274,01 -214 274,01 0,00

4 417 037,38 1 747,03 135 697,78 0,00 0,00 553 796,29 0,00 4 852 278,48

0,00

Pros.nr Bruk av midler P 31.12.22 0,00

151 Hadeland - nært og naturlig 837 911,27 837 911,27

154 Sekretariat regionrådet 206 613,78 206 613,78

170 Operafest Røykenvik 50 000,00 50 000,00

188 Klimanettverk 12 879,71 553 796,29 566 676,00

193 Faktagrunnlag for næringsstrategi 80 000,00 80 000,00

276 Samferdselsprosjekter 310 747,00 310 747,00

572

Prosjektleder arbeid næringstrategi og reg. 

planarbeid 494 465,30 494 465,30

Total 1 992 617,06 0,00 0,00 0,00 0,00 553 796,29 0,00 2 546 413,35

Rest på fond pr 31.12 2 424 420,32 1 747,03 135 697,78 0,00 0,00 0,00 0,00 2 305 865,13

Avsetning til/Bruk av fond 94 322,95 0,00 0,00 0,00 -214 274,01 -553 796,29 0,00 -929 747,35

Partnerskapsmidler 2022, og 

andre tilskudd ansvar 6311
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Hadeland med kommunene Gran, Jevnaker og Lunner har lang historie med 
regionalt samarbeid. Fra 2003 har regionrådet hatt en fast ansatt administrativ 
leder og årlige budsjetter finansiert av kommunene og fylkeskommunen.  Navnet 
på rådet ble i 2019 endret til «Regionrådet for Hadeland – Interkommunalt politisk 
råd». Fra 2022 har det vært et formelt regionrådsamarbeid kun mellom Gran og 
Lunner. 

 

1. Ledelse og administrasjon 
 

Ordfører i Gran har vært leder av regionrådet i 2022. Dette har vært Randi Thorsen. 
Regionrådets medlemmer var følgende: 

- Fra Gran kommune: Randi Eek Thorsen, Morten Hagen og Pål Arne Oulie 
- Fra Lunner kommune: Harald Tyrdal, Andreas Ensrud og Line Jorung 
- Fra Innlandet fylkeskommune: Mona Cicilie Stormoen og Truls Gihlemoen 
- Næringslivsrepresentant: Dagfinn Edvardsen 

I tillegg møtte representanter fra Viken: 

- Fra Viken fylkeskommune: fylkestingsrepresentanter Morgan Langfeldt og 
Brita Skallerud og fylkesråd fra ulike rådsområder avhengig av tema for 
møtet  

Det har også møtt rådmenn/ kommunedirektør fra kommunene og administrative 
kontaktpersoner fra Innlandet Fylkeskommune og Viken Fylkeskommune.  

Regionrådets administrasjon har bestått av: 

 Daglig leder Ingunn Granaasen (90% fra 1.september 2022) 
 Rådgiver (30-40% stilling): Vibeke Buraas Dyrnes 
 Prosjektleder for «Hadeland – nært og naturlig» (50%): Janka Stensvold 

Henriksen (tom 30.oktober 2022) 
 Prosjektleder plan og strategi (50%): Øyvind Sørlie 

Gran rådhus var etablert som fast kontorsted for regionrådsadministrasjonen, men 
fra august 2022 ble Hadelandshagen i Gran og på Harestua fast kontorsted. Gran 
kommune er arbeidsgiver.   
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2. Møtevirksomhet 
 

Regionrådet for Hadeland IPR skulle ha 6 ordinære møter, samt Hadelandsting 
med formannskapene. Det ble avholdt 6 ordinære møter som planlagt i 2022, men 
Hadelandstinget ble avlyst pga mangel på kapasitet siden det ikke var på plass 
daglig leder de 8 første mnd. Det ble holdt et regionrådsmøte på Teams i stedet 
for Hadelandsting, så totalt antall ble 7 møter. 

De fleste møtene ble avholdt i Gran rådhus. Møtet i juni ble avholdt på Granavollen 
Gjestgiveri, deretter var det sommeravslutning med middag og Operafest-konsert 
for medlemmene. Møtet i desember ble avholdt på Thorbjørnrud hotell. I dette 
møtet var også Jevnaker med. 

Det ble behandlet 12 ordinære behandlingssaker i tillegg til mange orienteringer 
og drøftinger. Desembermøtet var et arbeidsmøte i forhold til det videre regionale 
samarbeidet. 

I 2022 har det vært avholdt noen møter mellom ordførere, rådmenn og 
regionadministrasjonen. Disse møtene har stort sett vært onsdager halvannen uke 
før neste regionrådsmøte. 

Disse møtene er nyttige for å avklare hvilke saker som skal fram til behandling i 
regionrådet, for koordinering og avklare arbeidsinnsats, for fordeling av 
representasjon og drøfting av felles utfordringer. I tillegg er ordførere og 
rådmenn/kommunedirektører i Jevnaker, Gran og Lunner styringsgruppe for 
prosjektene i «Hadeland – nært og naturlig».  

 

3. Økonomi  
 

Regnskap for drift av regionrådet og prosjekter regionrådet har ansvaret for, 
inngår som en del av regnskapet til Gran kommune og revideres som en del av 
dette.  

3.1 Driftsutgifter 
Utskrift av Gran kommunes regnskap viser at Regionrådet for Hadeland i 2022 har 
brutto driftsutgifter (ansvar 6310) etter MVA refusjon på 787 780,-. Hoveddelen av 
driftsutgiftene gikk til lønn for daglig leder og noe gikk til fasilitering av 
regionrådsmøter/samlinger. Det ble refundert 300 000,- fra partnerskapsmidler til 
drift. Resten av driftsutgiftene ble delt på de to kommunene Gran og Lunner1. 

                                                            
1 Det som føres av pensjon sentralt er ikke med i regnskapsrapporten for drift – 6310 – så summen i regnskapsrapporten er 

232 626 for Gran kommune. Siden det ikke var ansatt daglig leder store deler av 2022 er driftsutgifter per kommune lavere 
enn tidligere år., og andelen fra partnerskapsmidler som er overført er også mindre. 
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3.2 Partnerskapsmidler og ekstern finansiering 
I tillegg til driftsbudsjettet kommer prosjektene regionrådet gjennomfører eller 
bevilger midler til (ansvar 6311). Hadeland v/ Gran kommune har 
partnerskapsavtale med Innlandet fylkeskommune. De bevilget i 2022 1 250 000,- i 
partnerskapsmidler. Kommunene Gran og Lunner bevilget hver 333 333,- i 
partnerskapsmidler. I tillegg fikk prosjektet «Hadeland – nært og naturlig» utbetalt 
256 000,- i prosjektmidler fra Viken fylkeskommune som også vises som inntekter i 
regnskapet. Totale inntekter i 2022 ble derfor 1 839 333,-. Midler fra bundet fond fra 
tidligere prosjekt «Bærekraftig og attraktiv stedsutvikling» ble overført til fond for 
partnerskapsmidler, som avtalt i handlingsplanen. Dette var 214 274,-. Sammen 
med midler på fond for partnerskapsmidler fra 2021 ble totalt 4 417 037,38 
disponible for bruk i 2022. 

 

 

Totale utgifter til prosjekter/ bruk av partnerskapsmidler ble i 2022 1 992 617,-. 
Følgende interne og eksterne prosjekter fikk midler i 2022: «Hadeland – nært og 
naturlig», Næringsbarometer, samferdsel - «Stor-Oslo Nord», «Sekratariatet 
Regionrådet», «Prosjektleder regionalt planarbeid», Klimanettverk og Operafest. 

 

 

 

 

                                                            
 

Rest på fond pr 31.12.21 2 330 097,37

Tilskudd fra kommunene 666 666,00

Innlandet nye midler 2022 1 250 000,00

Viken prosjektmidler til HNN 256 000,00

Midler overført til drift, ansvar 6310 -300 000,00

Midler overført fra fond "Bærekraftig og 

attraktiv stedsutvikling" P175 214 274,01

4 417 037,38

151 Hadeland - nært og naturlig 837 911,27

154 Sekretariat regionrådet 206 613,78

170 Operafest Røykenvik 50 000,00

188 Klimanettverk 12 879,71

193 Faktagrunnlag for næringsstrategi 80 000,00

276 Samferdselsprosjekter 310 747,00

572

Prosjektleder arbeid næringstrategi og reg. 

planarbeid 494 465,30
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3.3 Fond 
Resultatet fra 2022 ble dermed pluss 94 322,95. På grunn av underforbruk også fra 
tidligere år har Regionrådet for Hadeland IPR midler stående på fond. Per 
31.12.2022 sto det 2 424 420,32 på fond merket partnerskapsmidler. Dette kan 
brukes til prosjekter og satsinger i 2023-24.  

 

 

 

4. Saker 
 

Noen av sakene regionrådet har arbeidet med i 2022 har vært prosjekter finansiert 
med partnerskapsmidler. Disse sakene omtales lenger ned i egne punkt.  
 
Av andre saker som er behandlet, drøftet eller gitt orientering om og som ikke er 
spesielt omtalt i årsmeldingen, eller er finansiert ved bruk av partnerskapsmidler, 
nevnes følgende:  
 
-  Årsmelding 2022 
-  Regional handlingsplan med budsjett 2022    
-  Møteplan 2022 
-  Høringer 
-  Hadeland Utvikling og framtidig regionalt samarbeid for hele Hadeland 
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-  Regionale Planer i Viken og Innlandet Fylkeskommuner 
-  Nytt fra Fylkeskommunene 
-  Kompetanse 
-  Samferdsel 
-  Bærekraft 
-  Visit Oslo og Visit Innlandet / Visit Øst-Norge 
-  Osloregionen  
-  Sykehuset Innlandet, Markarådet, Den dyktige bonden, Landbrukets fagråd 
 
 

5. Partnerskapsavtaler med Innlandet og Viken 
fylkeskommune 

 
Regionrådet for Hadeland IPR var i 2022 beslutningsorgan for prosjekter som ble 
finansiert av midler fra Partnerskapsavtale mellom Gran kommune og Innlandet 
fylkeskommune. Avtalen hadde en økonomisk ramme på på 2.250 mill kr fordelt 
med 1,25 mill fra fylkeskommunen og 1 mill fra kommunene2.  
 
Partnerskapsavtale mellom Lunner og Viken FK på vegne av Hadelandsregionen er 
ikke på plass. Viken vil uansett ikke finansiere gjennom partnerskapsmidler til 
regionen, men ønsker å bidra med prosjektfinansiering til aktuelle prosjekter.  
 
Ved behandling av saker hvor bruk av partnerskapsmidler inngår, er regionrådet 
utvidet med representanter fra Innlandet fylkeskommune. I tillegg er 
fylkesrådmennene representert med en representant med samme rettigheter som 
rådmennene/kommunedirektør i kommunene.  «Regional handlingsplan for 
Hadeland 2022», som regionrådet vedtok på møtet i mars 2022 var lagt til grunn for 
bruk av partnerskapsmidler. Men noen midler ble enten omdisponert eller ikke 
brukt som budsjettert i løpet av året. 
 
Partnerskapsavtalen har også regulert beslutningsmetodikken som stadfester at 
avgjørelser skal fattes gjennom konsensus.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                            
2 I 2022 ble det betalt inn 666 666,- i partnerskapsmidler fra Gran og Lunner kommune. Kommunene betaler 
også inn driftsmidler, totalt ca 500 000,- i 2022 
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6. Slik jobber vi: 
 
6.1 Påvirkning og samfunnskontakt 
 

Mye av jobben til prosjektlederne og daglig leder er å jobbe for Hadeland i ulike 
sammenhenger. Det å ha gode nettverk og påvirke aktører så Hadeland blir satt på 
kartet er viktig. Det betyr å fremme regionens interesser overfor overordna 
myndigheter både regionalt og nasjonalt og andre premissleverandører. I Viken og 
Innlandet fylkeskommune har daglig leder hatt møter med administrativ ledelse 
og fagrådgivere.  

Det å avgi felles uttalelser i saker som er viktige for regionen er også noe 
regionadministrasjonen jobber mye med. Det har i tillegg vært jobbet for å utvikle 
og følge opp regionale planer og strategier.  

Samarbeid for å skape arenaer der næringsliv, utdanningsinstitusjoner og 
offentlige myndigheter samhandler samt samhandling med det øvrige lokale 
virkemiddelapparatet for å fremme næringsutvikling er også en viktig jobb. Blant 
annet har regionadministrasjonen i flere år vært med og arrangert den årlige 
Hadelandskonferansen. Det jobbes også tett med næringshagen Hadelandshagen 
for næringsutvikling på Hadeland. 

Frem til september 2022 hadde Regionrådet for Hadeland IPR ikke daglig leder. Så 
noe av jobben med påvirkning og samfunnskontakt ble liggende hos resten av 
regionadministrasjonen, og noe hadde man i den perioden ikke kapasitet til å 
følge opp. 

Arbeidet med framtidig regionalt samarbeid og IPR har vært mye fokus i 2022, og 
har vært en viktig del av arbeidet til ny daglig leder fra september 2022. 

 

Osloregionen 
Hadelandskommunene er medlem i samarbeidsalliansen Osloregionen 
interkommunalt politisk råd. Denne alliansen består av 64 kommuner (inkl Oslo 
kommune). Osloregionen jobber for at hele hovedstadsregionen skal være en 
bærekraftig og internasjonalt konkurransedyktig region. Formålet er å initiere, 
utvikle og støtte samarbeidstiltak som styrker Osloregionens posisjon som en 
konkurransedyktig og bærekraftig region i Europa. Samarbeidet i regionen skal 
særlig rettes inn mot utforming av strategier og igangsetting av 
samarbeidsprosesser på områder hvor samordning av deltakernes innsats vil være 
viktig. Alliansen forestår ulike utredningsarbeid, arbeid med å styrke samarbeidet 
innenfor regionen på ulike områder og er en møteplass/arena for regionens 
fylkeskommuner og kommuner. Nesten alle beslutninger fattes ved konsensus. 



  
 

9 

Politisk har Hadeland vært representert i styret ved ordfører i Lunner, Harald 
Tyrdal. I tillegg har både daglig leder og prosjektledere/rådgivere i 
regionadministrasjonen deltatt i ulike faggrupper som kommunikasjon, klima, 
næring og samferdsel. 

 

6.2 Prosess og møter 
Daglig leder og rådgiver i regionadministrasjonen har fasilitert regionrådsmøtene, 
skrevet saker til politisk behandling og har vært organisatorer for å utføre 
beslutninger som tas. I tillegg har daglig leder og regionadministrasjonen forvaltet 
partnerskapsmidler, og andre midler som tilligger Regionrådet, og behandlet og 
fulgt opp den årlige handlingsplanen og budsjettet. Mye av tiden i 2022 ble som i 
2021 brukt på omorganisering og framtidig regionsamarbeid. Man besluttet høsten 
2021 at man ønsker en samlokalisering for Hadelandshagen og 
regionadministrasjonen, for et tettere samarbeid kalt «Hadeland Utvikling». I 
tillegg skal man på sikt se på muligheten for utvidet samarbeid med kommuner i 
sør, nord og øst. 

 

6.3 Prosjekter i regionrådet: 
Regionrådet for Hadeland har hatt noen faste satsinger, mange korte eller 
langsiktige prosjekter og noen fokusområder som prosjektlederne har jobbet 
sammen om på tvers av prosjektene. Regionrådet ønsker også å støtte flere lokale 
initiativtakere som bidrar aktivt til å øke attraktiviteten i regionen når det gjelder 
arrangement, kulturliv og langsiktig stedsutvikling.  

Av viktige prosjekter det er bevilget partnerskapsmidler til i 2022 nevnes:   
 
 
 
Hadeland – nært og naturlig 
De største satsingsområdene de siste årene har vært gjennom «Hadeland - nært 
og naturlig (HNN)». Satsningen har som mål at Hadeland skal bli en attraktiv 
region for tilflyttere og næringsetablerere.  

Janka Stensvold Henriksen var i 2022 prosjektleder i 50% stilling3.   

Våren 2022 ble prosjektlederressursen brukt inn i andre arbeidsoppgaver i 
Regionrådsadministrasjonen fordi man sto uten daglig leder. Men fra mai 2022 var 
igjen hovedfokus på kommunikasjon, synliggjøring og markedsføring.  

Det ble søkt om prosjektmidler fra Viken FK til to næringsutviklingsprosjekter av 
HNN i 2022. Det ble innvilget 200 000,- til et forprosjekt «Kunnskapsbank 
                                                            
3 Hun fikk 100% stilling fra august 2022, men siden hun sa opp jobben, fortsatte hun i kun 50% stilling frem til 
hun sluttet 31.oktober 2022 
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Hadeland», og 75000,- til en forstudie «Kulturnæringsklynge Hadeland». Disse er 
tenkt videreført i 2023, og det vil søkes nye midler hos Viken FK våren 2023. 

I 2022 brukte prosjektet totalt 837 911,-. Av disse gikk ca 320 000 kr til lønn, 
pensjonsinnskudd og arbeidsgiveravgift. De store utgiftspostene ellers var 
tilknyttet konsulentbistand for drift av nettsider og sosiale medier, kampanjer, 
annonsering. I tillegg arbeid for de to næringsprosjektene nevnt over. 

Mandat og budsjett for arbeidet i 2023 vil legges frem for Regionrådet for 
Hadeland IPR når man har vedtatt overordnede budsjettrammer. 

 
Samferdselsprosjekter/ Stor-Oslo Nord 
Det har vært viktig for Regionrådet for Hadeland IPR å jobbe med og støtte 
samferdselsprosjekter i regionen vår. På Ringerikssiden har det vært jobbet med 
planlegging av Ringeriksbanen og bedre vei på E16. Dette har Regionrådet for 
Hadeland støttet tidligere år.  
 
Prosjektet Stor-Oslo Nord ble startet sommeren 2012 av kommunene Gjøvik, 
Nittedal, Gran, Lunner, Østre Toten, Vestre Toten, Nordre Land og Søndre Land. 
Formålet med prosjektet er å korte ned reisetiden til og fra Oslo med bil på RV4 og 
med tog på Gjøvikbanen. Prosjektet er finansiert som et spleiselag og har fått 
partnerskapsmidler fra Hadeland i flere år. Prosjektleder har vært Svein Håvar 
Korshavn. I 2022 fikk Stor- Oslo Nord prosjektet 310 000 kr i partnerskapsmidler. 
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Næringsstrategi og næringsbarometer 
Det har i et par år vært jobbet for en felles næringsstrategi og et 
næringsbarometer for Hadelandskommunene. Dette arbeidet har vært utført av 
regionadministrasjonen og Hadelandshagen i tillegg til å kjøpe noe ekstern 
kompetanse fra Universitetet i Sørøst-Norge for å lage et næringsbarometer. I 2021 
ble det brukt 80 000 kr av partnerskapsmidler på dette prosjektet. Næringsstrategi 
vil ferdigstilles i 2023. 
 
 
 
 

 

 

Prosjektleder for plan- og strategiarbeid 
Øyvind Sørlie har vært ansatt i 50% prosjektlederstilling i 2022. Våren 2022 bidro 
han med ulike oppgaver som daglig leder normalt ville utført, som å stille i ulike 
møter i Osloregionen, forum for samferdsel og klima-arbeid, arbeid med 
omorganisering av IPR samarbeid og ulik saksbehandling for Regionrådet for 
Hadeland IPR. Høsten 2022 var hovedarbeidsoppgaver i tillegg å jobbe for 
ferdigstillelse av næringsstrategi for Hadeland. 

Operafest 
Regionrådet for Hadeland IPR fikk søknad om støtte til Operafest Røykenvik, og 
innvilget i mai 50 000,- til dette. 
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Tidligere års prosjekter 
Tidligere år har man brukt midler på regional Klimapådriver, bærekraftig 
stedsutvikling, mat og opplevelser, internasjonalisering mm. Flere av disse 
satsingene vil være naturlig å ta opp igjen hvis man får mulighet for finansiering.  



 

 Regionrådet for Hadeland – Interkommunalt politisk råd Rådhusvegen 39, 2770 Jaren regionhadeland.no 
  

 

 

 

 

 

 

Referatsaker 
 
 
 

Regionrådet for Hadeland  
- Interkommunalt politisk råd 

 
 

8.12.2023 
 
 
 

 
 



MØTEPROTOKOLL  
 

Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt politisk råd 
 

Dato: 20.10.2023 kl. 09:00 
Sted: Hadeland videregående skole 
Arkivsak: Click here to enter text. 
  
Møtt: Harald Tyrdal, Lunner kommune 

Margaret Frøisli, Lunner kommune 
Line Jorung, Lunner kommune 
Gunn Elisabeth Alm Thoresen, Gran kommune 
Gunn Seigerud, Gran kommune 
Morten Hagen, Gran kommune  
Inger Torun Klosbøle, Innlandet Fylkeskommune 
Dagfinn Edvardsen, Hadelandshagen 

  
Forfall:   
  
Møtende 
varamedlemmer: 

 

  
Andre: Dag Flacké, kommunedirektør Lunner kommune 

Camilla Langedal, Viken fylkeskommune 
Espen Gran, Viken fylkeskommune 
Ingrid Lauvdal, Innlandet fylkeskommune 
 
Etter lunsj deltok disse: 
Elisabeth Dokken, Hadeland videregående skole 
John Kristiansen, Karriere Innlandet 
Tore Gregersen, kompetanse- og tannhelsesjef, Innlandet fylke 
Arild Lishagen Myhre, rådgiver, Innlandet fylke 
Wenche Irene Holen, prosjektleder, Innlandet fylke 
Wenche Rudshaug, områdedirektør , Viken fylke 
Bjarte Espe, visepolitimester i Innlandet politidistrikt 
Linn Hilde Fosso, leder for driftsenhet Innlandet Vest og 
politistasjonssjef Gjøvik, Innlandet politidistrikt  
Geir Hermansen, tjeneste enhetsleder for Hadeland politidistrikt 
Heidi Lervåg, HR sjef, Gran kommune 
Lars Kristian Overn, HR, Gran kommune 
Øyvind Sørlie, prosjektleder, Regionrådet for Hadeland IPR 
Ingunn Granaasen, daglig leder, Regionrådet for Hadeland IPR 

  
Protokollfører: Ingunn Granaasen 
  

  



SAKSLISTE   

Behandling av utvalgssak 

20/23  Oppnevning av representanter  

21/23  Høring KVU, økt kapasitet i regiontog  

22/23  Togring Viken Vest – finansiering av mulighetstudie  

 
Orienteringssaker 

• Folkevalgtopplæring – hva er IPR? v/ Regionrådet 
• Status rundt mulig samarbeid på Hadeland fra 2024 v/Regionrådet  
• Kommunedialog og prosess rundt skolestruktur fylke v / Innlandet fylke 
• Orientering v/ Innlandet politidistrikt  

 
Referatsaker 
 

• Protokoll fra forrige regionrådsmøte, 1. september 2023 
• Protokoll fra regionalt kompetanseforum, 18. september 2023 
• Erfaringer fra Arendalsuka, august 2023 
• Rapport og referat fra samarbeidsmøte med Ringeriksregionen om samferdsel. 

Juni og september 2023 
• Rapport medvirkning skole- og tilbudsstruktur 2023, Innlandet fylke 

 
20/23 Oppnevning av representanter 
Arkivsak:  
Behandlet av Møtedato Saknr 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt 
politisk råd 

20.10.2023 20/23 

 
 
 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt politisk råds vedtak 20.10.2023: 
Regionrådet for Hadeland IPR vedtar at Gunn Elisabeth Alm Thoresen velges som 
representant inn i politisk referansegruppe i Sykehuset Innlandet HF med Harald Tyrdal 
som vara.  
 
Regionrådet for Hadeland IPR ønsker at Harald Tyrdal går inn som medlem av 
Osloregionen IPR sitt styr og Gunn Elisabeth Alm Thoresen som varamedlem. Valg av styret 
gjennomføres av representantskapet i Osloregionen IPR. Denne informasjonen sendes til 
sekretariatet innen 10. november.  
 
Verv til Landbrukets Fagråd Hadeland og Markarådet håndteres direkte av de kommunene 
som er berørt. 
 
 
  



21/23 Høring KVU, økt kapasitet i regiontog 
Arkivsak:  
Behandlet av Møtedato Saknr 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt 
politisk råd 

20.10.2023 21/23 

 
 
 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt politisk råds vedtak 20.10.2023: 
Regionrådet for Hadeland IPR har forfattet et høringssvar til høring om «KVU økt kapasitet 
regiontog». Dette sendes inn til Jernbanedirektoratet innen høringsfristen 10. november 
2023. 
 
 
[Lagre]  
 
22/23 Togring Viken vest – finansiering av mulighetsstudie 
Arkivsak:  
Behandlet av Møtedato Saknr 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt 
politisk råd 

20.10.2023 22/23 

 
 
 
Regionrådet for Hadeland - Interkommunalt politisk råds vedtak 01.09.2023: 
Regionrådet for Hadeland IPR er en av eierne av prosjektet Togring Vestre Viken sammen 
med Ringeriksregionen. Regionrådet vedtar å bevilge 50.000,- fra partnerskapsmidlene 
som sin andel til en mulighetsstudie. Sluttrapport skal leveres innen utgangen av 2023 
som opprinnelig planlagt.   
 
[Lagre]  
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MØTEREFERAT - Regionalt kompetanseforum Hadeland (RKH) 

Dato: 10.11.2023 Tid: 0900-1100 Møtested: Karrieresenteret 
Møteleder:  Ingunn Granaasen Referent: Ole Gulbrand Rudsengen / 

Ingunn Granaasen  
Til stede:  Anne Gro Vik (Nav Hadeland), Dagfinn Edvardsen (Hadelandshagen), Heidi 

Lervåg (Gran kommune), Ingunn Granaasen (Regionrådet for Hadeland IPR), 
Elisabeth Raastad Kjørven (Hadeland vdg skole), Liv-Kari Ringen (Innlandet 
fylkeskommune, Teams), Lars Kristian Overen (Gran kommune), Ole Gulbrand 
Rudsengen (Karriere Innlandet), Tonje Barbro Sommerset (Flyktningetjenesten, 
sak 34/23) og John Kristiansen (Karriere Innlandet, Teams) 
 

Forfall: John Steinar Granheim (Jevnaker kommune), Tommy Liberg (Lunner 
kommune), Kent Arntzen (Opplæringskontoret Øst) 

NR SAK:  Ansvar: Frist: 
28/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent, ingen merknader. 
 

Alle  

29/23 Godkjenning av referat fra møtet 7.6.23 
Godkjent, kun en kommentar om at rektor på HVS ikke var tilstede på 
forrige møte. Protokollen rettes med dette. 
 

Alle  

30/23 Mandat for Kompetanseforum  
Akershus positive til å stille i forumet. Trenger tid til å fordele roller 
internt. Dette kommer på plass i 2024.   

 
Vedtak: Tatt til orientering  

IG  

31/23 Orientering om regionrådsmøter for Hadeland 
I regionrådsmøtet 20/10 ble disse sakene tatt opp:   

• Kommunedialogen – tilbakemeldinger fra Innlandet om HVS 
sine resultater. fra skolene om resultater. Fint at begge fylkene 
er til stede.   

• Informasjon om prosess rundt skolestruktur VGS i Innlandet 
fylke.  

Vedtak: Tatt til orientering 

IG  

32/23 Prosess rundt skolestruktur i Innlandet fylke 
 

Prosess rundt skolestruktur VGS: tre delutredninger som det jobbes 
med. Beslutning tas høsten 24, iverksettes høsten 25. Hva som skjer 
med vår skole og våre linjer, er uavklart. Det ligger an til høring våren 
24.   

 
Hvordan skal RKH angripe en høringsuttalelse? Den må basere seg på 
et godt kunnskapsgrunnlag. Viktig å være i forkant, selv om vi 
foreløpig ikke vet så mye om hva som kommer.  

IG/EK  

http://www.nav.no/page?id=248
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Hva trenger arbeidslivet framover, hvem tar inn lærlinger? Elisabeth R. 
Kjørven sier at det er godt med lærlingplasser i området, og at vi 
egentlig ikke kan levere nok læringer ut ifra interessen. 

 
Hadeland VGS i dag: 750 elever pr. nå. I løpet av et tiårsperspektiv 
viser prognosene at vi skal ned til 650. Dette vil få konsekvenser i 
forhold til bredden i linjetilbudet. Hvilke linjer skal man kjempe for å 
beholde/styrke, skal man jobbe for nye tilbud?   

 
Et element er også endret politisk flertall i Gran i forhold til 
fylkestilhørighet og samarbeid med begge fylkene. Interpellasjon i 
kommunestyret i Gran før jul. Det tar lang tid å få avklart denne saken.  
Vedtak: Tatt til orientering  

33/23 Desentrale og fleksible studietilbud   
 
Tverrfaglig deltidsstudie innen psykisk helse og rus  
Starter opp i januar 2024, med søknadsfrist 30. november i år. 60 
studiepoeng over to år, med 10 studieplasser. Fysiske samlinger på 
Gran. Oppstartsamling på Gjøvik 10.-12. januar. Fagskolen Innlandet er 
tilbyder. Karriere Innlandet Hadeland er tilrettelegger lokalt. Realiseres 
med prosjektmidler etter innspill fra kompetanseforum våren 2023. For 
alle med fagbrev innen helse og oppvekstfag. Relevant yrkeserfaring 
kan også kvalifisere til opptak.   
 
Hvilken kompetanse sitter man igjen med?   

• Økt faglig trygghet  
• Læringsutbytter: kunnskap, ferdigheter og generell kompetanse  
• Arbeidslivets skole – praksisnært!   
• Voksenpedagogiske prinsipper  
• En arbeidsgiver ønsker seg trygge ansatte som er faglig 

oppdatert!   
Hvordan rekruttere: innspill om at info om kurs må ut på 
enhetsledernivå. Må sendes til både offentlige og private aktører. 

 
Sykepleierstudie:   
Det jobbes med å få til sykepleierutdanning på Hadeland fra høsten 
2024. Intens prosess og god dialog med HINN rundt fleksibel og 
nodebasert sykepleierutdanning i Gudbrandsdal, Hadeland og Valdres.   

 
Omfang og oppstart: 

• 75% over fire år  
• 50% praksis i egen kommune (med unntak av kirurgi)  
• Vekslingsmodell, men mest digital undervisning  

 
Modell  

• Simuleringsdager på Elverum  
• Karriere Innlandet som tilrettelegger, studiesenter og møteplass  

OG/JK  

http://www.nav.no/page?id=248
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• Praksiskoordinering regionalt i regi av kommunene på Hadeland 
 
Kommunene spør om noe praksis kan være på egen arbeidsplass slik at 
studentene kan motta noe lønn, avgjørende for rekrutteringen. KI 
sjekker ut dette. Karrieresenteret inviterer helse og oppvekst og HR til 
møte for å legge en plan for hva en bør legge til rette for videre. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

34/23 Flyktningetjenesten og hvordan samarbeide for å få til et best 
mulig tilbud fremover  

 
Tonje B. Sommerset orienterte om status i flyktningsituasjonen for 
Gran og Lunner: 120 flyktninger i 2022, 190 flyktninger i 2023 og vi 
forventer ca 190 i 2024. Totalt 500 flyktninger ila tre år. Hun kommer 
tilbake med tall fra Jevnaker. 

 
Når det gjelder prognose for neste år er det usikkert, men vi tar 
utgangspunkt i året i år. Vi antar det vil komme ca 40 elever i 
grunnskolealder til Gran og Lunner neste år- hvorav halvparten til 
ungdomstrinnet. I tillegg mellom 6-10 stk i vgs-alder.   
 
Elisabeth R. Kjørven orienterte om hva Hadeland videregående skole 
har gjort i forhold til arbeid med unge søkere som i utgangspunktet ser 
ut til å ha utfordring med å kunne fullføre ordinær videregående 
opplæring. Elisabeth forklarte forskjell på på innføringsklasse og 
kombinasjonsklasse for målgruppa. Rektor har invitert rektor i GLVO 
til videre dialog og planlegging om et mulig tilbud.   
 
Rektor Cathrine Lehre Tønnessen ved Gran og Lunner 
voksenopplæring hadde sendt inn en status til møtet, da de ikke hadde 
anledning til å delta. 

• Akkurat nå har vi 10 elever som skal søke videregående neste 
skoleår. Alle vil søke Hadeland videregående, men 1-2 kommer 
også til å søke Hønefoss.  

• De fleste av disse vil ha problemer med å mestre ordinær 
videregående.  

• En kombinasjonsklasse på vgs hadde vært det optimale for 
denne typen elever.   
 

Vedtak: Det arbeides videre med saken. Saken tas opp igjen i neste 
møte i kompetanseforum. Ingunn tar med saken i drøftingsmøte med 
ordførere og rådmenn.  

  

35/23 Lokalmat, hva skjer på dette området? Hvordan kan 
kompetansefeltet støtte opp under dette?  
 
Ingunn orienterte om saken og fra et møte igangsatt av Matfylket 
Innlandet for de som arbeidet med lokalmat. Nettverket er opptatt av 
rekruttering til RM fagene. Hva kan næringen gjøre for å bidra til økt 

IG  

http://www.nav.no/page?id=248
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rekruttering?  
 

Oppfølging vil være et lokalt møte for produsenter og innkjøpere av 
mat (hoteller, restauranter, butikker etc)  lokalt, salg lokalt og 
kompetanse er tema.  

 
Nytt møte på nyåret, der produsenter kan vise seg fram for publikum og 
mottaksapparat.   

 
Hva kan næringen gjøre for å få mer fokus på restaurant og matfag som 
arbeidsvei? Det ønskes flere lærlinger. Hvordan styrke linja på HVGS. 
Mange ledige plasser både på VG1 og VG2.   

 
Bransjen er bekymret for linja, og vil kjempe for den. Rektor på HVGS 
peker på at synkende søking er en nasjonal trend. Hvordan få elever til 
å søke? Myter blant annet om ubekvem arbeidstid. Tilbudet må 
framsnakkes. Alternative studiesteder er Nannestad og Raufoss. 
 
Vedtak: Tatt til orientering 

 Møteinnkallinger, referat, saksgrunnlag  
John har laget et teams hvor det legges ut saksgrunnlag, 
møteinnkallinger og referat mm. Deltakere i kompetanseforum gis 
tilgang til teamet. Frem til neste møte ser Ingunn og John på hvordan 
strukturen kan bygges. 

 
Vedtak: Saken settes opp på neste møte for utsjekk  

IG/JK  

36/23 Møteplan for resten av 2023 og 2024 
Det settes ikke opp noe møte i desember 2023. John og Ingunn kommer 
tilbake med forslag til møtedatoer i 2024 basert på den politiske 
møtekalenderen. Møtedag blir satt til fredag før lunsj som avtalt på 
forrige møte.  
 
Vedtak: Tatt til orientering.  
 

IG/JK  

27/23 Eventuelt 
Ingen saker under eventuelt. 

IG  

 
Saker fra tidligere møter som ikke er tatt opp enda: 

• Informasjon om Fagskolen Innlandet da flere ikke kjenner så godt til dette  
• Kartlegging i Hadelandshagen og Bedriftsundersøkelsen til Nav (vært tidligere, men 

en del nye medlemmer) 
• Bærekraftsrapportering – hva er status på dette i forhold til kompetanse? 
• Utfordring med at Hadelandskommunene er i to ulike fylkeskommuner, fora for å 

diskutere saker som «faller mellom 2 fylker».  
 
Informasjon fra regionalt kompetanseforum vil finnes i Teams-kanalen som blir lagt opp og 
på https://regionhadeland.no/regionalt-kompetanseforum.600643.no.html 

http://www.nav.no/page?id=248
https://regionhadeland.no/regionalt-kompetanseforum.600643.no.html
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Regionrådet for Hadeland 
v/ Ingunn Granaasen        
 
 

«Jakten på Hadeland» - Statusrapport pr 1. desember 2023 

«Jakten på Hadeland» består av en utstilling på Hadeland Folkemuseum, i tillegg til en rekke 
aktiviteter. Randsfjordmuseet søker å undersøke hvordan Hadeland som sted og identitet har blitt 
skapt og reprodusert igjennom historien, og stiller spørsmål om hvordan vi skal opprettholde 
regionen og stedsidentiteten i en brytningsfase der de administrative grensene og tilhørigheten er i 
voldsom endring.  

Forarbeid og utarbeidelse av utstilling:  
 «Jakten på Hadeland» startet opp høsten 2022, med et foredrag om Hadeland som region i eldre tid. 
Foredraget ble også trykket i en bearbeidet versjon i Årbok for Hadeland 2022. Høsten 2022, vinter 
og vår 2023 utarbeides nærmere prosjektbeskrivelse, finansiering og selve utstillingen. Museet 
etablerte en arbeidsgruppe med avdelingsleder Hadeland (Andrea Fritsvold), seksjonsleder for 
Innovasjon og bevaring/prosjektleder (Solfrid Myhre) og direktør (Hans Philip Einarsen). 
Arbeidsgruppas oppgave var å lande utstillingens tematiske inndeling og innhold. I denne fasen var 
medvirkning fra publikum og lokalsamfunnet viktig. I februar ble utstillingsdesigner Alejandra 
Méndez engasjert i prosjektet. Ved å ansette en designer i denne perioden har vi kunnet holde 
kostnadene nede kontra å kjøpe både design og tekniske tjenester. I samarbeid med Méndez landet 
arbeidsgruppa tegninger og det visuelle uttrykket i april. Snekker Morten Øiom ble engasjert til å 
bygge de fysiske installasjonene. Alle visuelle elementer ble tegnet av Méndez, i samarbeid med 
arbeidsgruppa, og sendt til LUPRO for trykk. De to første ukene i juni gikk med til fysisk montering av 
utstillingen, inkludert gjenstander, belysning m.m. Utstillingen var klar til åpning 15. juni.  

«Jakten på Hadeland» - utstillingen: 
Utstillingen ble tematisk delt i tre; (1) landskap og natur, (2) region, administrasjon og varemerke og 
(3) identitet/Hadelendingen. Denne inndelingen er basert på tilbakemeldinger og fellesnevnere i 
samtaler vi har hatt med eksterne bidragsytere. De ulike tematiske delene viser hvordan naturen har 
bidratt til å skape en felles forståelse av hva Hadeland er, ser på regionens geografiske grenser og 
dens egenskaper som varemerke, samt undersøker identitetsmarkører knyttet til det å være 
hadelending.  
 
Som et eksempel på et identitetsskapende element inn i utstillingen fikk Randsfjordmuseet tilsagn fra 
Kulturhistorisk museum om innlån av Vestbyfunnet sommeren 2023. Dessverre var den innvilgede 
låneperioden kortere enn museets sesong, og derfor var ikke Vestbyfunnet på plass til 
utstillingsåpning i juni, men ble installert 3. juli. Bronsebukkene og smykkene hadde en sentral plass i 
utstillingen sommeren 2023, med ekstra relevans i perioden friluftsteateret Bronsebukkene hadde 
forestillinger på Halvdanshaugen. Framvisningen av dette unike bronsealderfunnet var utvilsomt et 
trekkplaster for mange lokale besøkere i år, både privatpersoner, skoler og barnehager. Ved 
tilbakesendingen av Vestbyfunnet til Kulturhistorisk museum i slutten av august var det behov for å 
gjøre enkelte mindre endringer i utstillingen, da et viktig element nå manglet.  
 
Medvirkning og involvering 
Under utarbeidelsen av utstillingen har det vært svært viktig å være i kontakt med lokalsamfunnet og 
målgruppen (unge 15-25 år), og innhente ulike syn/meninger og holdninger til Hadeland. Derfor 
startet vi allerede høsten 2022 med å samle inn empiri fra museets brukere, knyttet til hva Hadeland 
er for dem. Det ble foretatt spørreundersøkelser på museets arrangementer, samt blant besøkende 
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på julemarkedet på Granavollen, og det ble også invitert inn to referansegrupper som drøftet 
henholdsvis overordnet omkring Hadeland som region og identitet, og naturmangfoldet på 
Hadeland. Medier- og kommunikasjonslinja på HVGS ble også invitert til museet for å dele sine 
tanker omkring Hadeland som region og sted. De ble samtidig invitert til å bidra inn i 
utstillingsproduksjonen. Dette samarbeidet resulterte i en humoristisk kortfilm om Hadeland, i tillegg 
til grafiske plakater med ulike motiver fra regionen. Sammen med vinnerbilaget fra en 
kronikkonkurranse i Randsfjordmuseets «Ung i debatten»-prosjekt utgjør disse bidragene en egen 
liten mini-utstilling på Hadeland Folkemuseum. Plakatene har også ligget ute for salg i 
museumsbutikken i sommer. I april var alle 8. klassinger i Gran og Lunner innom museet i forbindelse 
med Den Kulturelle Skolesekken. Elevene fikk oppgaver knyttet til tematikken i «Jakten på Hadeland» 
og lagde blant annet tankekart over hva Hadeland var for dem. Fellesnevnere i disse kartene ble 
siden tegnet ut som visuelle elementer i utstillingen. «Jakten på Hadeland» har også hatt godt 
samarbeid med forfatter og lokalhistoriker Harald Hvattum, som i prosjektperioden har arbeidet med 
boken «Hadelands historie 1950-2000», spesielt omkring temaet hadelandsidentitet og tilhørighet. 
Boken vil for øvrig lanseres i utstillingen 7. desember i år. 
 
Arrangementer og aktiviteter 
Det har vært en rekke arrangementer og aktiviteter i tilknytning til «Jakten på Hadeland».  
Utstillingsåpning, flere Påfyll-kvelder, et «uoffisielt Hadelandsvalg», besøk i utstilling med 
kulturbussen for 10. trinn på Hadeland, formidlingstilbud gjennom Den kulturelle spaserstokken for 
fire ulike alders- og omsorgshjem i Gran og Lunner, i tillegg til faste omvisninger hver dag i 
sommersesong, samt spesialomvisninger i tilknytning til teaterforestillingen Bronsebukkene.  
 
Åpningstid, publikum  
Utstillingen har vært åpen for publikum tirsdag – søndag fra 16. juni ut august, samt helgeåpent i 
september. I september, oktober og november har utstillingen vært tilgjengelig i administrasjonens 
åpningstid, tirsdag til fredag. Antall «drop-in» besøk i utstillingen i denne perioden er 938 besøkende, 

og publikum i tilknytning til arrangementer i utstillingen/prosjektet er 244. I tillegg har 528 
skoleelever besøkt og/eller vært delaktige i prosjektet, og 70 beboere i alders- og omsorgshjem i 
Gran og Lunner har fått foredrag i forbindelse med prosjektet.  
 
Økonomi 
Prosjektet «Jakten på Hadeland» har fått tilsagn om tilskudd tilsvarende 780.000 kr.  
Pr. 1 desember 2023 gjenstår 105 884 kr. 
 
Foreløpig planlagte aktiviteter i 2024:  
Utstillingen vil være åpen for publikum i museets åpningstid i 2024. Av aktiviteter er foreløpig ikke 
alle detaljer på plass, men det jobbes med et arrangement med avisen Hadeland, Påfyll-arrangement 
om språk, dialekt og identitet, Quiz-kveld om Hadeland – i fortid og nåtid, ny installasjon i 
friluftsmuseet; spillet om Hadelandshistorien, samt skolebesøk / DKS-tilbud knyttet til utstillingen.  
 
 
Med vennlig hilsen 
 

 
 
Solfrid Myhre / Prosjektleder 
Randsfjordmuseet AS 
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